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Mahdolliset valtuutettujen jättämät valtuustoaloitteet. 
 
 
1.Valtuutettu Marja Hylkilä jätti valtuustoaloitteen:   
 
Valtuustoaloite tuulivoimarakentamisen periaatteiden luominen 
Toholammin kuntaan. 
 
”Tässä (kirjallisessa) valtuustoaloitteessa esitän, että nyt torsoksi jäänyt: 
Tuulivoimarakentamisen periaatteet laajennetaan käsittämään myös miellä 
paljon esillä olleen bioenergia, vetyenergia ja aurinkoenergia. Lisäksi 
tällaiseen toimikuntaan tulee valita ainakin MTK:n, metsänomistajien ja 
kirkonkylän ulkopuolisten kuntalaisten- ja maanomistajien edustus.”  
 
2. Valtuutettu Jarno Saukko jätti nuorisovaltuuston puolesta (kirjallisesti) 
aloitteen valtuustoryhmien kummivaltuutettujen nimeämisestä 
nuorisovaltuustoon. 
 
” Esitämme, että jokainen Toholammin kunnan valtuustoryhmä nimeää 
keskuudestaan oman kummivaltuutetun nuorisovaltuustolle. 
Kummivaltuutettu sitoutuu osallistumaan nuorisovaltuuston kokouksiin 
vähintään kerran vuodessa ja auttamaan nuorisovaltuustoa vaikuttamis-
työssä. Nuorisovaltuusto on sitoutunut varaamaan jokaisen nuorisoval-
tuuston kokouksen alusta erillisen ajan kummivaltuutettujen ja 
nuorisovaltuuston väliseen vuoropuheluun, jossa kummivaltuutetut voivat 
tuoda ajankohtaisia asioita nuorisovaltuuston tietoon, sekä 
nuorisovaltuustolla on samalla mahdollisuus kysellä neuvoja toimintaan” 
 
3. Valtuutettu Ulla-Riitta Harju nosti puheenvuorossaan esille, että 
huhtikuun valtuusto on vasta ensimmäinen valtuusto tänä vuonna sekä 
kysyi, onko kunnanhallituksen esittämään huoleen Toholammin 
laboratoriopalveluiden tilasta, tullut Keski-Pohjanmaan hyvinvointialueen 
aluehallitukselta vastausta. 
 
4. Valtuutettu Marja Hylkilä nosti puheenvuorossaan esille 
evankeliumijuhlien toteutukseen liittyviä asiota. 
 
5. Valtuutettu Ilkka Piispanen esitti puheenvuorossaan hallintosäännön 
päivittämistarpeen. Hallintosäännössä tulee ottaa käyttöön 
esihenkilönimitys sekä poistaa koulukuraattoria koskevat viittaukset. 
 
6. Ville Suomala antoi vastineen tuulivoimarakentamisen periaatteiden 
valmistelun osalta, että kunnanhallitus on huomioinut siirtolinjat 
tuulivoimarakentamisen valmistelussa sekä maanomistajille on esitetty 
asianmukaisia korvauksia. 
 

 
Päätös Kunnanvaltuusto päätti merkitä valtuustoaloitteet tiedokseen ja lähettää ne 

kunnanhallitukselle valmisteltavaksi. 
  
 
 


